
POROČILO O LETOVANJIH IN ZIMOVANJIH

Kdo naj ne bo vzgojitelj?
Prvo soboto v tem mesecu so

se sestali v Mladinskem domu na
Vranskem vzgojitelji, ki so letos
vodili in usmerjali življenje otrok
v počitniških bazah. Na sestan-
ku, vodil ga je predsednik komi-
sije za letovanje pri občinski
ZPM Alojz Strmole. so spregovo-
rili o delu in prizadevanjih za kar
najboljše počutje otrok. Odkrito
so govorili tudi o raznih nevšeč-
nostih in odstopanjih. Izrečene
besede so bile dopolnilo k pi-
snim poročilom, ki jih morajo ob-
vezno pripraviti vodje vsake
izmene. Nekaj takih poročil je na
sestanku prebraia predsednica
Kluba vzgojiteljev pri ZPM Majda
Šubelj.

Prijetno je bilo poslušati poro-
čila o raznovrstnih, pestrih de-
javnostih, ki so jih s čutom odgo-
vornosti organizirali vestni in
strokovno podkovani vzgojitelji.
(Za primero: taki vzgojitelji so
vodili drugo in čelrto izmenošol-
skih otrok na letovanju v Umagu.
Za svoje vzorno delo so bili na
sestanku izredno pohvaljeni).
Hvalevredna so bila poročila o
kolektivnem delu, medsebojnem
razumevanju in skladnem sode-
lovanju z otroki in osebjem posa-

mezne poCitniSke baze
Ne za uho in ne za občutke pa

niso bila prijetna poročila o raz-

nih odstopan|ih, ki so grenila živ-
Ijenje marsikatere dobre vzgoji-
teljice. O odstopanjih je bilo na

sestanku izrečenih veliko ostrih
kritik. Na kaj so se nanašale?
Povzetek iz poročila vzgojitelji-
ce, vodje predšolskih otrok, ki so
zimovali v Kranjski gori« Skupi-
no 100 otrok je vodilo 10 vzgoji-
teljev, teh 5 študentov. V nepo-
srenem stiku z otroki so bili vsi
prijetni, vendar pa je slednjim
manjkal dobršen del občutka od-
govornosti za delo s predšolskim
otrokom Kljub vsakodnevnim
opozorilom je bilo njihovo delo
lagodno, brez pravega nadzora
nad skupino. Menim. da Ijudem,
ki ne poznajo oziroma si ne pri-
zadevajo spoznati predšolskega
otroka z vsemi njegovimi poseb-
nostmi - od nezadostno razvite
sposobnosti za skrb za lastno
varnost pa do močno čustvenih
reakcij - ni mesta med vzgojitelji
predšolskih otrok.

S podobno neresnimi mladimi
Ijudmi so bile težave tudi na leto-
vanju v Umagu in sicer v prvi in
tretji izmeni šolskih otrok. Neka-
tere mlade - recimo jim vzgojite-
Ijice - so verjetno menile, da so
na dopustu, ko so si dovolile v
času jutranje telovadbe poleža-
vati v svojih posteljah, povzročati
nemir v nočnih urah in si tudi

privoščiti kakšno čašico alkoho-
la na plaži. Ob takih odstopanjih
se moramo stnn)ati z eno od pra-
vih vzgojiteljic, ki \e v svojem po-
ročilu napisala. da sta bili v tretji
izmeni dve taki tovarišici, ki bi
bili samr podebrn vzgojitelja

Prva Solska izmena v Umagu je
imela letos goste. Na letovanje |e
prišlo \z Frankfurtd 31 zdomskih
otrok v spremstvu dveh tovarišic.
Z bežigrajskirTii otroki so se do-
bro razumeli, sklepali so prija-
teljstva. si izmenjali naslove.
Gostje so sodelovali v vseh de-
javnostih, bili so zadovoljni in še
bodo prišli k nam. Prišlo je sicer
do nekih nesoglasij zaradi navad
in razvad zdomskih otrok Kot je
dejal tovariš Strmole, bi se bilo
nesoglasjem moč izogniti. če bi
se pred odhodom na letovanje
dogovorili o pravilih igre. \n te bo
treba v prihodnje upoštevati.

Kljub pomanjkljivostim lahko
rečemo, da so bila letošnja zimo-
vanja in letovanja uspešna Do-
seženi so bili vidni premiki. Vse
kar je bilo dobro in tudi tisto
manj dobro je dalo podlago za
pogovor in sklepanie o ukrepih
za še boljšo kakovost dela z otro-
ki na letovanjih v pnhodnjem le-
tu. Med ukrepi so vsekakor na
prvem mestu dobra izbira in po-
globljeno usposabljanje kadrov
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